
2021-2022 Eğitim Öğretim Yılı Güz Dönemi  

İç Paydaş (Öğrenci)  

İzleme ve Değerlendirme Toplantısı 

Hazırlayan: Birim Kalite Komisyonu 

Tarih: 01.03.2022 Saat: 13:30 

Yer: Neşet Ertaş Salonu 

   

Yükseköğretim kalite güvence sistemi izleme ve değerlendirme çalışmaları kapsamında 
Konservatuvarımız Birim Kalite Komisyonu tarafından iç paydaşlarımız olan öğrencilerimize 
yönelik 2021-2022 eğitim öğretim yılı güz dönemi değerlendirme toplantısı düzenlenmiştir. 
Toplantı çok verimli geçmiş ve liderlik, eğitim-öğretim, araştırma geliştirme ve toplumsal katkı 
süreçleri hakkında, Birim Kalite Komisyonu 2 sayılı toplantı tutanağı ile toplam 14 değerlendirme 
ve iyileştirme kararı alınmıştır.  

      



BURDUR MEHMET AKİF ERSOY ÜNİVERSİTESİ 

TÜR MÜZİĞİ DEVLET KONSERVATUVARI 

BİRİM KALİTE KOMİSYONU 

İÇ PAYDAŞ (ÖĞRENCİ) 

İZLEME VE DEĞERLENDİRME TOPLANTISI TUTANAĞI 

Toplantı Tarihi: 1.03.2022 

Toplantı Sayısı: 2 

Toplantı Saati: 13:30 

Toplantı Yeri: Türk Müziği Devlet Konservatuvarı  

Gündem ve Alınan Kararlar: Ek-1’de dir. 

No Unvanı / Adı-Soyadı Görevi-Bölümü İmza 

1 Prof. Dr. Zeki NACAKCI 
Başkan /  

Konservatuvar Müdürü 
 

2 Prof. Dr. Esra DALKIRAN 
Misafir Üye /  

Müdür Yardımcısı 
 

3 Doç. Dr. Gökhan ÖZDEMİR 
Misafir Üye /  

Müzik Bölüm Bşk. 
 

4 Doç. Dr. Zeynel TURAN 
Misafir Üye /  

THO Bölüm Bşk. 
 

5 Dr. Öğr. Üyesi Kadri Yılmaz ERDAL 
Misafir Üye /  

Müzik Tek. Bölüm Bşk. 
 

6 YO Sekreteri Mehmet TEPELİ Üye  

7 Ahmet KURAM Müzik Teknolojileri  

8 Kubilay ERKALAYCI Müzik Teknolojileri  

9 Hakkı TOPAL Müzik Teknolojileri  

10 Murat TÜRKMEN Müzik Teknolojileri  

11 Emine ÇETİN Müzik  

12 Hale ÖZTAŞ Müzik  

13 Berkay ŞAYİR Müzik  

14 Sinem AY Türk Halk Oyunları  

15 Burçin Nur TETİKER Türk Halk Oyunları  

16 Furkan GÖÇMEN Türk Halk Oyunları  

17 Batuhan GİLİK Müzik Teknolojileri  

18 Halil Can KARA Müzik Teknolojileri  



19 Yunus Gürkan AVCAR Müzik   

20 Saliha AKGÜN Müzik   

21 Enes PİRİM Müzik   

22  Hakan BAĞCI Müzik   



EK: 1 

Gündem: 

2021-2022 Eğitim-Öğretim Yılı Güz Dönemi Değerlendirmesi Kapsamında; 

1. Liderlik ve Kalite uygulamaları kapsamında iç ve dış paydaşların karar alma, yönetişim 

ve iyileştirme süreçlerine katılımı, 

2. Konservatuvarımız ile ilgili haber, duyuru ve bilgileri takip ettiğiniz iletişim kanalları, 

3. Eğitim-öğretim programımızın tasarımı, değerlendirmesi ve güncellenmesi, ders 

kazanımlarının değerlendirilmesi (Çift anadal/yandal imkanları) 

4. Öğretim yöntem ve tekniklerinin değerlendirilmesi, 

5. Ölçme ve değerlendirme uygulamalarının değerlendirilmesi, 

6. Öğrenme Kaynakları ve Akademik Destek Hizmetlerinin değerlendirilmesi, 

7. Öğrenme ortamı ve altyapı imkanlarının değerlendirilmesi, 

8. Dezavantajlı gruplara yönelik çalışmaların değerlendirilmesi, 

9. Konservatuvarımız sosyal kültürel etkinliklerinin değerlendirilmesi, 

10. Araştırma altyapısı ve sunulan araştırma imkanlarının değerlendirilmesi, 

11. Toplumsal katkı faaliyetlerinin değerlendirilmesi, 

12. Kantin vb. sosyal alanların değerlendirilmesi, 

13. Diğer görüş ve önerilerin alınması, 

14. Kapanış 

Durum Değerlendirmesi ve İyileştirme Kararları: 

1. Öğrencilerin geneli Konservatuvarımız yönetim birimlerinin lider yönetici özelliklerini 

yansıttığını ve mevcut uygulamaların devam etmesini istediklerini belirttiler. Ayrıca 

Liderlik ve Kalite uygulamaları kapsamında öğrencilerin karar alma, yönetişim ve 

iyileştirme süreçlerine katılımının arttırılması adına öğrencileri temsilen öğrencilerin 

kendi içlerinden belirleyecekleri bir öğrencinin Konservatuvarımız Yönetim Kuruluna 

üye olarak alınması kararlaştırıldı. 

2. Öğrencilerimiz tarafından Konservatuvarımız mevcut iletişim kanallarının işleyişinin 

yeterli olduğu duyuru ve faydalı bilgilere kolayca ulaşılabildiği belirtildi. Duyuru ve 

etkinliklerin daha hızlı paylaşılması adına bir iletişim platformunda Konservatuvarımız 

öğretim elemanlarının ve öğrencilerinin yer aldığı “duyuru ve etkinlik” grubunun 

oluşturulmasına ve öğrencilerimizi ilgilendiren duyuruların bu platformdan da 

paylaşılmasına karar verildi. 

3. Çift anadal ve yandal programlarının hayata geçirilmesinden duyulan memnuniyet dile 

getirildi.  

Genel olarak programların tasarımlarının ve derslerin güncel ve yeterli olduğu, ders 

kazanımlarını içeren akts bilgi paketlerinin öğrencilerimiz tarafından gözden 

geçirileceği belirtildi. Müzik Teknolojisi 4. Sınıf öğrencilerimiz ile özel bir toplantı 
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yapılmasına ve bu bölümün program tasarımının ve içeriklerinin oluşan kurum kültürü 

ve öğrencilerin kazanımları bağlamında tekrar gözden geçirilerek iyileştirme 

çalışmalarının yapılmasına karar verildi.  

Bireysel çalgı derslerinin haftalık ders saatinin yeterli olmadığı hususu öğrencilerimiz 

tarafından dile getirildi. Bu hususta öğretim elemanlarının haftalık ders yoğunluğu 

dikkate alındığında şu an itibariyle mümkün olmadığı ancak bölüm başkanı hocaların 

ilgili öğretim elemanları ile görüşerek ilgili öğretim elemanlarının müsaitlik 

durumlarına göre ders dışı etkinlik gibi 5-10 dakika ekstra vakit ayırabilecekleri 

belirtildi. 

4.  Derslerin işlenişi esnasında kullanılan öğretim yöntem ve tekniklerin yeterli olduğu 

hatta bazı öğretim elemanlarımızın uygulamalarından çok memnun kalındığı dile 

getirildi. 

5. Derslere ilişkin ölçme ve değerlendirme uygulamalarının ve çeşitliliğinin yeterli olduğu 

belirtildi. Pandemi nedeniyle bazı derslerin ve sınavlarının uzaktan eğitim sistemi 

üzerinden yapılması, öğretmen-öğrenci ilişkisini ve öğretimin etkililiğini zayıflattığı ve 

sınavlarda da bazı soruların anlaşılmasını güçleştirdiği belirtildi. Bu hususta yeni 

dönemde tüm sınavların yüz yüze yapılacak olması bu sıkıntının ortadan kalkmasını 

sağlayacağı değerlendirildi. 

6. Konservatuvarımız öğrenme kaynaklarının ve akademik destek hizmetlerinin yeterli 

olduğu, özellikle öğrenci işlerinden ve akademik danışmanlık hizmetlerinin işleyişinden 

duyulan memnuniyet dile getirildi. 

7. Konservatuvarımız çok amaçlı salonlarında havalandırma sisteminin bulunmaması 

nedeniyle eğitim-öğretim faaliyetlerinin yürütülmesi esnasında çok sağlıksız bir 

ortamın oluştuğu öğrencilerimiz tarafından dile getirildi.  

Sağlık Kültür ve Spor Daire Başkanlığı binasında bulunan Konservatuvarımız KD1, 

KD2 ve KD3 isimleriyle adlandırılan sınıflar ile Midi Piyano Laboratuvarının asma 

tavan üzerinde çatı yalıtımının olmaması nedeniyle çok soğuk olduğu ve ders esnasında 

sıkıntı yaşadıkları, ayrıca yine bu alanlarda ve diğer sınıflarda yaşanan çatıdan su akma 

problemlerinin tedirginlik yarattığı tüm öğrencilerimiz tarafından dile getirildi. Bu 

hususların değerlendirilmesi ve gerekli önlemlerin (havalandırma-klima sisteminin 

takılması, çatıların onarımı vb.) alınması amacıyla Üniversitemiz Yapı İşleri ve Teknik 

Daire Başkanlığına bilgilendirme yazısı yazılmasına karar verildi. 

8. Dezavantajlı gruplara yönelik mevcut imkanların yeterli olduğu öğrencilerimiz 

tarafından dile getirildi. 

9. Konservatuvarımız sosyal kültürel etkinlikleri hakkında öğrencilerimiz bilgilendirildi. 

Bahar yarı yılında yapılması planlanan etkinliklerin öğrencilerimize web sayfası ve 

diğer iletişim platformlarından bilgilendirme yapılmasına karar verildi. 

10. Konservatuvarımızın araştırma imkanları ve öğretim elemanlarımızca sunulan araştırma 

desteklerinin yeterli olduğu öğrencilerimiz tarafından dile getirildi. 

11. Konservatuvarımızın destek olabileceği toplumsal katkı faaliyetleri hakkında 

öğrencilerimize detaylı bilgilendirme yapıldı.  

12. Konservatuvarımız sorumluğunda bulunan çay ocağı işletmesi ile yaşanan sorunlar dile 

getirildi. Bu sorunların çözüm yolları öğrencilerimize detaylı anlatıldı ve alınabilecek 

tedbirler hakkında bilgilendirme yapıldı. 
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13. Üniversitemiz tarafından öğrencilerimize sunulan öğle yemeği hizmetinin vegan tarzı 

beslenme alışkanlığı olan öğrencileri kapsamadığı ve eğer mümkün ise bir çalışma 

yapılarak bu hizmetin sağlanması öğrencilerimiz tarafından talep edildi. Bu hususun 

değerlendirilebilmesi amacıyla Üniversitemiz Sağlık Kültür ve Spor Daire Başkanlığına 

üst yazı yazılmasına karar verildi. 

14. İzleme ve değerlendirme toplantısına katılan öğrenciler, toplantının çok verimli 

geçtiğini, toplantı gündeminin tüm sorunlarını kapsadığını, karar alma süreçlerine dahil 

oldukları için kendilerini mutlu hissettiklerini dile getirdiler. Teşekkür ve iyi dileklerle 

toplantı sonlandırıldı. 
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